



FS001B Uses Guide

ENGLISH

1. Before using FS001B, open the battery case at the bottom of FS001B by pushing the door to the left and properly install 3 AAA batteries(not included) into battery case. Please make sure the battery case door is closed again.
2. Turn on FS001B by sliding the power switch, the LED indicator will be lighted.
3. Music players should be paired once for FS001B to connect. You must do the pairing once : Press the Bluetooth connection button on FS001B until the LED flashes to indicate FS001B has entered pairing mode.
4. Turn on your music player you have, enable the bluetooth function and enter the searching mode for the first time to link to FS001B..
5. Your music player should find FS001B, enter "0000" as the code asked to connect to FS001B. The LED will steady lighted to indicate the successful connection between two devices.
6. You can then play the music on the player with suitable volume. High volume listening might hurt your ears.
7. Turn FS001B by sliding the power button on it. Remove the batteries inside FS001B if you will not use it for a longer time.

Warnings :

1. Make sure, do not bend or twist any portion of FS001B in order to prevent any damage on the speaker or degrading the performance of music playback.
2. Do not transfix or impale or push the surface of FS001B.
3. FS001B is not waterproof.
4. Do not place FS001B near fire or used in high temperature environment.
5. High volume listening will hurt human ears. Verisonix is not responsible for that.

FCC Warnings:

1. Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.
2. This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.
3. This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 20 cm between the radiator and your body.



FS001B Uses Guide

正體中文

1. 使用 FS001B 前請先將電池盒蓋往左推動開啓，正確地放入三顆四號電池(未附)，再將盒蓋推回密合。
2. 手指推動 FS001B 電源開關，此時指示燈會亮著。
3. 爲了讓其他公司製造之音樂播放器找尋到 FS001B，必須要按照下列步驟做一次配對：持續按住 FS001B 上之藍芽連接鈕直到 LED 閃爍表示 FS001B 進入配對模式，可以讓其他公司製造之音樂播放器找尋到。
4. 開啓音樂播放器之藍芽功能並進入搜尋模式。
5. 當 FS001B 被發現後請依要求輸入"0000"。連接成功後，FS001B 上之 LED 轉爲恆亮。
6. 開始播放音樂並慢慢調整播放器上之音量，直到你喜歡。過大之音量將有損害耳朵之可能。本公司對此不負任何責任。
7. 要關機請推動 FS001B 電源開關將 FS001B 關閉。長時間不用 FS001B，請先取出 FS001B 電池盒內所有的電池，另行妥善保存。

警示及禁止事項：

1. 不得彎曲或扭轉 FS001B 之任何部份，以避免損毀或降低音樂播放之品質。
2. 禁止以任何物體刺穿或壓迫 FS001B 之表面。
3. FS001B 不具防水功能。
4. 請勿在火源附近或高溫環境使用 FS001B。
5. 過大之音量將有損害耳朵之可能。本公司對此不負任何責任。

簡體中文

8. 使用 FS001B 前請先將電池盒蓋往左推動開啓，正確地放入三顆四號電池(未附)，再將盒蓋推回密合。
9. 手指推動 FS001B 電源開關，此時指示燈會亮著。
10. 爲了讓其他公司製造之音樂播放器找尋到 FS001B，必須要按照下列步驟做一次配對：持續按住 FS001B 上之藍芽連接鈕直到 LED 閃爍表示 FS001B 進入配對模式，可以讓其他公司製造之音樂播放器找尋到。
11. 開啓音樂播放器之藍芽功能並進入搜尋模式。
12. 當 FS001B 被發現後請依要求輸入"0000"。連接成功後，FS001B 上之 LED 轉爲恆亮。
13. 開始播放音樂並慢慢調整播放器上之音量，直到你喜歡。過大之音量將有損害耳朵之可能。本公司對此不負任何責任。
14. 要關機請推動 FS001B 電源開關將 FS001B 關閉。長時間不用 FS001B，請先取出 FS001B 電池盒內所有的電池，另行妥善保存。

警示及禁止事項：

6. 不得彎曲或扭轉 FS001B 之任何部份，以避免損毀或降低音樂播放之品質。
7. 禁止以任何物體刺穿或壓迫 FS001B 之表面。
8. FS001B 不具防水功能。
9. 請勿在火源附近或高溫環境使用 FS001B。
10. 過大之音量將有損害耳朵之可能。本公司對此不負任何責任。